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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 2023. június 28. (szerda) napján 13 óra 30 percre meghirdetett, de ténylegesen 
13 óra 33 perckor kezdődő a Polgármesteri Hivatal Házasságkötő termében megtartott 
rendkívüli, nyilvános üléséről. 
 
Jelen vannak:    Murvai Árpád bizottsági elnök; 

Móra Viktória képviselő, tag; 
Mácsik Henrietta külső bizottsági tag 

 
Ülés közben érkezett:  Faragó Zsolt elnökhelyettes; 
 
Távolmaradását jelezte:  Horváth Ferenc külső bizottsági tag. 
 
Tanácskozási joggal megjelentek: dr. Gyulay Soma jogi és bizottsági referens; 

Majnay Gábor osztályvezető; 
Asztalos Adrienn sport és ifjúsági referens; 
Kovács Klaudia adminisztrátor; 

 
Meghívottak:  Szepesi József Gemenc Judo Klub Egyesület elnöke 

Gergely Péter a Gemenc Természetvédelmi és 
Sportegyesület elnöke 

  Dr. Vastag Oszkár Szekszárd Kórház Sportkör elnöke; 
  Halász Gábor UNIO BOX TEAM elnöke; 
  Dr. Dobos Gyula Aranykönyvi szerkesztőbizottsági tag; 
  Németh Judit Aranykönyvi szerkesztőbizottsági tag.  
 
Murvai Árpád elnök köszönti a megjelenteket, majd megállapítja, hogy az 5 tagú 
bizottságból 3 tag jelen van, így a bizottság határozatképes. Az elnök a nyilvános ülést 13 
óra 33 perckor megnyitja. 
 
Murvai Árpád elnök: Szeretettel és barátsággal köszöntök minden megjelentet. A jogi és 
humán segítséget köszönöm az ülés előkészítéséhez, ma 2023. június 28-a van, 13 óra 33 perc, 
Oktatás, Sport és Ifjúsági bizottságunk ülése. Megállapítom, hogy a bizottság 3 tagja jelen van, 
tehát határozatképesek vagyunk, de lehetséges, hogy Faragó Zsolt képviselőtársam 
megérkezik, Horváth Ferenc úr azonban külföldön tartózkodik. A napirendi pontokat 
megkaptátok, van-e valakinek javaslata a napirendi pontokkal kapcsolatban? Én nekem lenne 
egy javaslatom, kérlek benneteket, hogy fogadjátok el. Javaslom, hogy az egyébként 9-es 
napirendi pontban előírt aranykönyvi bejegyzésekre szóló napirendet vegyük előre. Aki ezzel 
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egyetért, az kérem kézfelemeléssel jelezze.  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a sorrendváltoztatásra vonatkozó javaslatot, amelyet a 
bizottság 3 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a napirend elfogadására vonatkozó javaslatot, amelyet a 
bizottság 3 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és az alábbi napirendet állapította 
meg: 
 

NAPIREND 
 

1.napirendi pont: 
Javaslat a 2022. évi Aranykönyvi bejegyzésekre 
(134. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Majnay Gábor osztályvezető 
Meghívott: Dr. Dobos Gyula 

       Németh Judit 
       Asztalos Zoltán 

 
2.napirendi pont: 
Szakmai beszámoló a Gemenc Judo Klub Egyesület működéséről és terveinek bemutatásáról  
(46. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
Meghívott: Szepsi József elnök 
 
3.napirendi pont: 
Javaslat a Gemenc Judo Klub Egyesület 2023. évi Sportkeretből (működési támogatás) 
megítélt támogatási összeg felhasználásának módosítására  
(49. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
Meghívott: Szepesi József elnök 
 
4.napirendi pont: 
Szakmai beszámoló a Gemenc Természetvédelmi és Sportegyesület működéséről és 
terveinek bemutatásáról  
(44. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
Meghívott: Gergely Péter elnök 
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5.napirendi pont: 
Szakmai beszámoló a Tolna megyei Járműbarát Egyesület működéséről és terveinek 
bemutatásáról  
(43. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
Meghívott: Szauer Szilárd elnök, Gergely Péter titkár 
 
6.napirendi pont: 
Szakmai beszámoló a Szekszárd Kórház Sportkör működéséről és terveinek bemutatásáról  
(48. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
Meghívott: Dr. Vastag Oszkár elnök 
 
7.napirendi pont: 
Szakmai beszámoló az UNIO BOX TEAM Ökölvívó Utánpótlást Nevelő Boksz Club 
működéséről és terveinek bemutatásáról  
(47. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök: 
Meghívott: Halász Gábor elnök 
 
8.napirendi pont: 
A DIÁKOKÉRT” Alapítvány támogatási kérelme  
(50. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
Meghívott: Pál Tibor József elnök 
 
9.napirendi pont: 
Az Alisca Gladiators Box Club támogatási kérelme  
(51. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
 
10.napirendi pont: 
Interpellációkra adott válasz megbeszélése 
(szóbeli) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök  
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1.napirendi pont: 
Javaslat a 2022. évi Aranykönyvi bejegyzésekre 
(134. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: Majnay Gábor osztályvezető 
Meghívott: Dr. Dobos Gyula 

       Németh Judit 
       Asztalos Zoltán 

 
Murvai Árpád elnök: Tisztelettel kérem Dr. Dobos Gyula urat és Németh Judit asszonyt, hogy 
a kiküldött írásbeli anyagot kívánságuk szerint egészítsék ki, köszönöm. 
 
Dr. Dobos Gyula: Köszönöm szépen, egy helyen szeretnénk változtatni, mégpedig az 
elismeréseknél, február 28-i dátum, nagyon röviden szerepel csak benne és ezt kibővítenénk 
a következő formában. A Szekszárd büszkeségei 2021-es díjakat a Városháza Dísztermében 
Murvai Árpád, a város Oktatási Sport és Ifjúsági Bizottság elnöke köszöntője után, ő valamint 
Faragó Zsolt alelnök, továbbá a bizottság tagjai, Mácsik Henrietta, Móra Viktória és Horváth 
Ferenc adta át, a kiválóan teljesítő 96 sportolónak. A Szekszárd edzője 2021 díjban Djokics 
Zseljko az atomerőmű Kft. vezetőedzője, a Szekszárd sportolója 2021 elismerésben Szemerei 
Levente, a szekszárdi sportközpont Nonprofit Kft. középtávfutója részesült. A bizottság Weisz 
Lászlót, a Szekszárdi Rádióklub versenyzőjét különdíjban részesítette és megjegyzik, hogy az 
egyesületek díjazottjainak a nevei, tehát a 96 név, az a Tolnai Népújság 2022 március 1-i 
számának 14. oldalán olvasható. Ezzel szeretném kiegészíteni az eredeti anyagot. 
 
Mácsik Henrietta tag: Én is szeretettel és tisztelettel üdvözlök mindenkit, a megjelent 
szerkesztőket különösképpen. 2 kérdésem lenne. Az egyik, hogy ugye 2 bejegyzésnél is 
olvasható, az iskolákban mely tanulók értek el tanulmányi, illetve sporteredményeket, viszont 
ezt mindig csak 1-2 iskolánál említi az aranykönyv. A kérdésem arra vonatkozik, hogy minden 
iskolától feltételezem bekérték a neves tanulóikat, akkor erősítsék meg, hogy esetleg nem 
érkezett-e be több. 
 
Dr. Dobos Gyula: Mi csak azokat tudjuk, amelyek beérkeztek, tehát, ha az iskola nem tartotta 
fontosnak és az újságban sem szerepelt, akkor mi ezt nem tudtuk beletenni természetesen. 
 
Mácsik Henrietta tag: A következő kérdés, hogy a neves elhunytjainkra szóló megemlékezést 
a családtagok közreműködésével vagy önállóan vagy milyen formában merítette a 
szerkesztőség? 
 
Dr. Dobos Gyula: Ez kutatást igényelt, amennyiben a családtagoktól kaptunk, azt is 
felhasználtuk, de emellett még kutatást végeztünk, hogyha lexikonban vagy bárhol szerepelt 
az illető, vagy az interneten, akkor ezt megpróbáltuk összefésülni és beépíteni az egészet, 
ugyanis a legtöbb esetben a búcsúztató szöveg az konkrét adatokat nem tartalmazott, hanem 
inkább általánosságokat és akkor ezeket szerettük volna kiegészíteni azzal, ami valamilyen 
formában valahol már megtalálható. 
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Móra Viktória tag: Én is üdvözlök mindenkit! A sportra vonatkozó részt átolvasva az tűnt fel 
pont Szemerei Leventéről van szó, az ő Splitben elért eredményét, érdemét kétszer is láttam 
egy oldalon, nem tudom, hogy ez esetleg véletlenül került-e be, február 27-én, utána május 1-
jén még egyszer szerepel, így esetleg csak ennyi kiegészítést, hogy van-e ennek valami oka? 
Büszkék vagyunk Leventére semmi gond, ugyanarra a versenyre utal, a Split Európa 
Bajnokságra, ugyanarra az eredményre, csak így kétszer szerepelt, mondtam nagyon büszkék 
vagyunk rá, ennyi az észrevétel, köszönöm szépen. 
 
Murvai Árpád elnök: Én is köszönöm! Megköszönöm külön ezt a kiegészítést, amit tegnap 
észrevételeztük egy másik bizottságban. 
 
Mácsik Henrietta tag: 2 hozzászólásom lenne az aranykönyvhöz, nem gondolnám, hogy én 
lennék a magyar nyelv őre, távol áll tőlem, 2 észrevételem lenne, személyes és nem is 
kifejezetten jó tanácsként mondom, de én azt gondolom, hogy egy nyomtatásban, írásban 
megjelent szöveg, egy dokumentum úgymond, én annak a híve vagyok, hogy az értelmezhető, 
jobban követhető legyen akár 10-20-30-50 év múlva, egy-egy olyan mondatot látok a 
szövegben, amiből nem derül ki, ki-hol-mikor-mit csinált, elnézést, hogy így fejezem ki 
magamat. Egy-két példát tudnék felsorolni, hogy 47. oldal, „alulmaradt a Sopron ellen”, de 
Sopron micsoda? Ez nekünk lehet, hogy most már 2023-ban a KSC-vel kapcsolatban 
egyértelmű, vagy az, hogy „folytatódott a 30. oldalon a regisztráció nélküli oltás”, ez nekünk 
egyértelmű ma, akik itt élünk, hogy milyen oltásról beszélünk, de néhány évtized múlva én azt 
gondolom, jobb lenne, ha a szöveg kiegészítve lenne ilyen apróságokkal. Ez csak az én saját 
véleményem és ez nyilván nem egy olyan követelmény, ami gondot okozna. Illetve egy másik, 
szintén ez az én észrevételem, nyilván nem én vagyok a szerkesztőbizottságnak a tagja, itt az 
iskolai eredmények kapcsán én magam azt gondoltam volna, kicsit szigorúan, hogy vagy 
minden iskola legyen benne, vagy egyik sem. Ezt nyilván Önök döntötték el, én ezt tiszteletben 
tartom, hogy ez ilyen formában került bele, azért is mondom, hogy ez személyes észrevétel, 
köszönöm szépen! 
 
Dr. Dobos Gyula: Nem a mi döntésünk volt, hogy nem kerülnek bele, hanem az ő döntésük, 
mert hogyha nem veszik a fáradtságot arra, hogy megírják, hogy mi az eredmény és ennek 
más forrásból nem jutunk tudatára abban az esetben úgy hiszem, hogy a hiba nem a 
szerkesztőségnél van, hanem inkább a fel nem terjesztőknél. A másik esetben elfogadom, amit 
tetszett említeni, bár az az igazság, hogy miután a Sopron és a Szekszárd meccs és egyáltalán 
a Szekszárdi KSC-nek az eredményei előtte legalább 4 alkalommal szerepelnek is, mindig ott 
van, a kosárlabda klubról van szó, lehet, hogy ebben az esetben egy nem szerepelt, de azt 
hiszem, hogy mindenki számára, aki végig olvassa az egészet érthető, hogy itt kosárlabdáról 
van szó. A másik, hát ugyanez a helyzet a COVID esetében sajnos, mert ott is többször 
visszatérünk rá, lehet, hogy a 30. alkalommal külön nem tüntettük fel azt, hogy COVID, de mi 
oda értettük, de köszönjük szépen mindenképpen a javaslatot, mert a külső olvasónak mindig 
más, mint az édes gyerekeknek, amikor a szerkesztő végig nézi, önmaga számára már fel sem 
tűnik, mert természetesnek tartja. 
 
Murvai Árpád elnök: Köszönöm szépen, más hozzászólást nem látok a magam nevében nagy 
tisztelettel megköszönöm a munkát, ugye nem először beszélünk az aranykönyvről és én úgy 
érzem, hogy látszik egy nagy munka, egy odafigyelés, a terjedelem kezelése, a megjelentetés, 
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nem kis munka és ez tényleg elismerésre méltó, fogadják a köszönetemet. A teremben lévő 
meghívottjainknak mondom, hogy ami itt most fölmerült, hogy nincs információ valamiről, 
például iskolák felől egy jól tanuló, jó sportoló kiváló eredmény sportban vagy valamilyen 
tudományos versenyben, akkor az nem fog bekerülni, mert nem jelentették be, ezek szerint 
máshol se, tehát nincs miből meríteni. Azt kérném, hogyha önöknek ilyen nagyszerű 
élményben van részük, hogy egy versenyzőjük, csapatuk nagyon jó eredményt ért el vagy volt 
egy olyan esemény, ami megmozgatta az Önök Klubját, akkor azt bátran ajánlják a szerkesztők 
figyelmébe. Még egyszer megköszönöm a munkát és az előterjesztést, a bizottsági 
tagtársaimtól kérdezem, hogy van-e még esetleg most valami. Ha nem, akkor kérem, hogy 
határozati javaslatunk az legyen, hogy a 2022. évi aranykönyvi bejegyzéseket megbeszéltük és 
elfogadjuk. Ezekkel a kiegészítésekkel köszönöm szépen, aki úgy gondolja, az kézfelemeléssel 
jelezze.  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 3 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 

57/2023. (VI.28.) határozata 
a 2022. évi Aranykönyvi bejegyzésekről 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kultúra, Civil szervezetek, 
Városmarketing Bizottsága a „Javaslat a 2022. évi Aranykönyvi bejegyzésekről” szóló 
előterjesztés határozati javaslatát a Közgyűlésnek elfogadására javasolja azzal a 
kiegészítéssel, hogy a Szekszárd Büszkesége, Szekszárd Sportolója, Szekszárd Edzője díjátadó 
kerüljön még rögzítésre. 
 
Határidő: 2023. június 28. 
Felelős: Murvai Árpád elnök 
 
Murvai Árpád elnök: Köszönöm szépen, további jó munkát kívánunk! 
 
2.napirendi pont: 
Szakmai beszámoló a Gemenc Judo Klub Egyesület működéséről és terveinek bemutatásáról  
(46. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
Meghívott: Szepsi József elnök  
 
Szepesi József elnök: Köszönöm szépen, tisztelettel köszöntöm a bizottság tagjait és a 
jelenlévőket. Egy pár olyan kiegészítésem lenne, ami a beszámolónk után jelent meg, ezeket 
nagyon-nagyon vártuk, ezek a tavalyi évi eredmények alapján történt összevetések, az ország 
240 feletti klubjának a teljesítményéről. Az elsődleges az, hogy a beadványunk utáni 
időpontban még történtek diákolimpiai versenyek és ebben 6 érmet tudtunk szerezni, köztük 
2 aranyat. Ennek az összevetését folytatnám, múlt héten kaptunk egy kimutatást, mely szerint 
a diákolimpiai összesítésbe, az országot figyelembe véve 6. legeredményesebb klub lettünk, 
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nyilvánvaló ez nemcsak a mi érdemünk, hanem az iskoláknak a tanulói, más-más iskolában 
hozták össze, de van egy ilyen sportegyesületi kimutatás, ami alapján a 6. legeredményesebb 
klub vagyunk, valamint még az kiemelkedő, hogy az utánpótlás korosztály valamennyi 
korcsoportjában egyedül a Gemenc Judó Klub szerzett aranyérmet. Budapesti Honvéd KSI ezek 
a gigantikus klubok hozzánk képest se tudtak minden korosztályban aranyérmet szerezni. A 
másik összevetésem, ami szintén a klub számára rendkívül fontos, úgy tudom más sportágban 
is van ez az ún. sport 21-es összevetés, ez az elmúlt 4 év utánpótláskorú eredményeinek az 
összevetése, és ez alapján a Judó Szövetség jelen esetben a legjobb 25-öt külön 
pénzjutalomban részesítette, ennek összevetéseképpen szintén a 6. legeredményesebb klub 
lettünk 2022-ben, amire rendkívül büszkék vagyunk, ismerve a lehetőségeinket, a 
körülményekre most már nem panaszkodhatunk, de jó viszonyok között vannak az edzéseink, 
de tényleg fantasztikus méretű klubokat előztünk meg. Ez személy szerint a mi dicsőségünk, 
illetve mi ennek nagyon-nagyon örülünk. Amit még el szeretnék mondani, hogy ez a múlt 
héten jött ki, 2 tanulónk, illetve versenyzőnk minisztériumi dicséretet, oklevelet kapott, jó 
tanuló, jó sportoló cím gyanánt, amit szintén emelt fővel hirdetünk és tájékoztatjuk Önöket. 
Különösebben más nincs, köszönöm szépen a lehetőséget. 
 
Móra Viktória tag: Megkérdezhetném ki az a 2 személy, 2 fiatal, aki minisztériumi 
elismerésben részesült? 
 
Szepesi József elnök: Bocsánat Simon Máté az 5-ös számú Általános Iskolában van, a másik 
pedig Fülöp Györgyi a 4-es számú iskolának a tanulója. 
 
Murvai Árpád elnök: Arra térnék ki, hogy ritkán lehet ilyet olvasni, hogy nagyszerű 
körülmények között folyhat a munka, tehát általában azzal találkozunk, hogy vannak 
nehézségek. Nagyon örülök, hogy ez így van, és annak is örülök, hogy olyan edzések 
folyhatnak, ami minden irányból jól közelíti meg a gyereknek a képességeit és gondolom, hogy 
ennek is tudható be, egyébként szerintem nagyon szép eredménysorozat. Köszönöm szépen 
minden munkatársának a felkészítést és a munkát, ha nincs több hozzászólás akkor arra kérem 
a bizottság tagjait, hogy a Gemenc Judó Klub Egyesület szakmai beszámolóját hagyjuk jóvá a 
kiegészítésekkel együtt persze. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze.  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 3 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 

58/2023. (VI.28.) határozata 
a Gemenc Judo Klub Egyesület működéséről és terveinek bemutatásáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 29/2019. (XII. 23.) önkormányzati 
rendelet 1. számú melléklet Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság alcím 1. pont 6. alpontjában 
meghatározott átruházott hatáskörben eljárva 

 
1. jóváhagyja a Gemenc Judo Klub Egyesület szakmai beszámolóját; 
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Határidő: 2023. június 28. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 
2. megköszöni az egyesület eddig végzett munkáját és a jövőre vonatkozó tervek 

megvalósításához sok sikert kíván; 
 
Határidő: 2023. június 28. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 
3. felhívja a figyelmét az egyesületnek, hogy a jövőre vonatkozóan is keressen pályázati 

lehetőségeket működésükhöz, illetve rendezvényeik szervezéséhez. 
 
Határidő: 2023. június 28. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 
3.napirendi pont: 
Javaslat a Gemenc Judo Klub Egyesület 2023. évi Sportkeretből (működési támogatás) 
megítélt támogatási összeg felhasználásának módosítására  
(49. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
Meghívott: Szepesi József elnök  
 
Szepesi József elnök: Köszönöm szépen, köszönjük ezen támogatást, jókor jött. A másik pedig, 
ez a mi hibánk, összetévesztettünk 2 pontot, tehát maga a felhasználási cél az ugyanaz lenne, 
csak rossz rubrikába írtuk be és ezért kellett ezt a kettőt megcserélni, tehát a 5-ös pontba írtuk 
be eredetileg az edzői bért és a B2-esbe kellett volna, semmi más módosítás nem lenne, csak 
ez. 
 
Murvai Árpád elnök: Ez egy technikai jellegű módosítás lenne. 
 
Szepesi József elnök: Igen, ezt rosszul értelmeztük, mert mind a 2 ugye megbízási díj. 
 
Murvai Árpád elnök: Értem, kérdezném Gábort is meg dr. Gyula Somát is, hogy van-e ennek 
jogi akadálya. Nincs, nagyon jó, köszönöm szépen. Azt lehet-e kérdezni vagy, ha személyiségi 
jogot sért, akkor nem kérek választ, hogy ki ez a 3 edző, akivel dolgozik, mert gondolom ez a 
csere az ő bérüket is érinti. 
 
Szepesi József elnök: Ez úgy működik nálunk, hogy egyedül Szepesi Dávid kap az egyesülettől 
bért, a másik 2 edző társadalmi munkában látja el a feladatát. 
 
Murvai Árpád elnök: Tehát akkor gyakorlatilag ez az 1 fizetett edzőnek a bére. 
 
Szepesi József elnök: Igen. 
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Murvai Árpád elnök: Köszönöm, nincs ennek jogi akadálya, ez egy technikai változtatás. Aki 
ezt a változtatást elfogadja, illetve jóváhagyja, az kézfelemeléssel jelezze.  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 2 igen szavazattal, 
1 tartózkodás mellett elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 

59/2023. (VI.28.) határozata 
a Gemenc Judo Klub Egyesület 2023. évi Sportkeretből (működési támogatás) megítélt 

támogatási összeg felhasználásának módosítására 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 29/2019. (XII. 23.) önkormányzati 
rendelet 1. számú melléklet Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság alcím 1. pont 7. alpontja 
alapján átruházott hatáskörben eljárva a Gemenc Judo Klub Egyesület kérelmére támogatja, 
hogy a 2023. évi Sportkeretből (működési támogatás) elnyert összeg A5-os sorából 700.000,- 
Ft összeget átcsoportosítson a B2-es Megbízási jogviszony díja (bérszámfejtett) sorba. 
 

Határidő: 2023. június 28. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 
Murvai Árpád elnök: Köszönöm szépen a megjelenést és a beszámolót. 
 
4.napirendi pont: 
Szakmai beszámoló a Gemenc Természetvédelmi és Sportegyesület működéséről és 
terveinek bemutatásáról  
(44. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
Meghívott: Gergely Péter elnök  
 
Gergely Péter elnök: Különösebben nincs kiegészítésem, az 5 éves vegetálás, ami stagnáló 
működést jelez, az sajnos továbbra is folytatódik, nem tudom mennyire fog változni vagy 
javulni, egyelőre az alapjáraton ketyegünk, jobbára ismerősi körből toborzunk gyerekeket, 
mondtam ugye, hogy a Komlói iskola nekünk nagy érvágás volt, bár a fenntartó alapítvánnyal 
van még kapcsolatunk, a nyári medinai táborukhoz is, mert az alapítvány még működik, ha az 
iskola nem is, még kapcsolatban állunk. A jövőt azt nem tudom, hogy a stagnálás hova fog 
fajulni, nem tudom még. A működésünk az alapjáraton meg van, a problémák nem anyagi 
jellegűek, 1-2 olyan terméket el is fogunk adni, olyan járművet, amit korábban beszereztünk. 
Igazából nem az a gond, egy olyan generációváltás volt a szervezetnél, amit nem tudunk 
kezelni, nem tudom mit hoz a jövő, egyelőre vagyunk, meglátom majd. Ami kedvező változás, 
pozitív előjel, hogy a partner szervezetünk, az Ifjúsági Unió, akivel dolgozunk, ők is nagyon 
nagy mélyrepülésben vannak, náluk különösen látványos, mert nagyon komoly és felépített 
szervezet volt, ők rendezték néhány éve a Gemenc kerékpárversenyt, ami azért nem egy 
kispályás mutatvány volt, tehát azt azért tudni kell, hogy 10 éve csináltak ilyet és hát most ők 
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nem mondom, hogy a megszűnés határán vannak, de majdnem vegetálnak. Most ők a közösen 
használt és a nekik is komoly bázist adó ingatlant, ami nagyon sok programnak a helyszínét 
adta, megpályázták, 15 évre megkapták, pályázattal elnyerték a bérleti jogát, tehát úgy néz ki, 
hogy másfél éven keresztül lehetőség van ennek a mindkét szervezet profiljába vágó 
turistaháznak, vendégháznak a használatára. Ez nagyon pozitív fejlemény, meglátjuk, hogy 
fogunk ezzel élni. A személyi összetétel itt a kérdés, egyelőre van a szervezet, aztán meglátom, 
igazából alakulunk még, igazából konkrét nagy tervek nincsenek itt a megváltásra, egy kicsit 
kifáradtunk, én személy szerint érzem az öregedés jeleit magamon, a több évtizedes munka, 
nagyon terhemre váltak a mindenféle papírmunkák. Az utódomat igazából nem látom. Amit 
szívesen csinálok, az a szakmai munka, hívtak a Dienes iskolából, hogy a nyári táborukra 
várnak, kimegyek, páran kimegyünk, az éjszakai túráján a bólya kereső verseny, ezek úgy 
mennek, nyilván már felkeresett a Babits iskola is, szintén az erdei iskolájukba már lassan 20 
éve kijárunk, azt kérik. Néhány gyerekkel, kis létszámmal elmegyünk bizonyos túrákra. Én 
személy szerint a vízre akarnék visszamenni, ez a Sió, pár gyerekkel már egyeztettem. 
Elmondom, hogy igazából stabil, alacsony szinten egy fix áron működünk, talán ennyi volna 
hirtelen, köszönöm, ha kérdés van, akkor arra szívesen válaszolok. 
 
Móra Viktória tag: Egyrészt erről a generációváltásról, hogyha egy pár szót még hallhatnánk, 
érdekel engem személy szerint, hogy a fiatalabbak kevésbé aktívak vagy más elképzeléseik 
vannak, vagy mi a konkrét probléma? 
 
Gergely Péter elnök: Itt úgy alakult, hogy a Gemencnek az volt a fejlődés krónikája, még a 
Bodor Árpád alapította gimnáziumban, tájfutás céljára, 32 évvel ezelőtt, ők még a Hamvasnál, 
szóltak neki ugye, hogy úgy tud támogatást kapni a tájfutás, hogyha hivatalos kereteket ölt. 
Alapított egy egyesületet, Garay Sportegyesület néven, tájfutás céljára, elsősorban a 
Gimnázium bázisára építve, elment pár évig, majd az Árpi nyugdíjba ment, jött a 
rendszerváltás. Átalakultak a társadalmi szervezetek, tehát emlékszünk 30 éve akkor 
megváltozott minden, a sportfinanszírozás, gondolkodásmódunk, a társadalmi körülmények 
és a diákokat nem igazán foglalkoztatta a tájfutás. Odajutottunk egy néhány év után, hogy 
mindennel foglalkoztak, csak tájfutással nem. Ezután egy névváltoztatást és egy 
székhelyváltást követően átvettünk egy akadályversenyt, apránként elkezdtük variálni, lett 
belőle egy extrém túra verseny, ahol fára kellett mászni, csónakkal evezni, kútba lementeni, 
drótkötélpályán a Duna fölött gurulni, volt mindenféle extrémitás. Ez felszálló ágra hozta a 
szervezetet, ez érdekelte a fiatalokat, hozott új embereket, ipari alpinistákat, és egy 
huszonéves generációt, akik még a családalapítással, a lakás részletekkel, a 
munkahelykereséssel nincsenek elfoglalva, otthon laknak, de ha már van jogosítványuk, 
autóval szabadon tudnak mozogni, tehát nem kell este 8-ra hazamennie, de ugyanakkor még 
a felnőtt lét terheit nem viseli magán, az a generáció megjelent, nagyon potens, használható, 
kalandvágyó emberek, velük lehetett tervezni, néhány év alatt egy tündöklő csoporttá vált. Ez 
az akadályverseny volt a fő összetartó, mindenféle extrém dolgokkal foglalkoztunk. A 
Prométheusz parkban kitaláltam ezt a kihívás napi szórakozást, én voltam az első, aki kitalálta, 
hogy csónakot tesz arra a vízre. Tehát nagyon extrém és újszerű dolgokat osztunk be és utána 
ez a generáció elkezdett ingatlanokat venni, akkor külföldre mentek, gyerek született és 
gyakorlatilag kiment alólunk ez a társaság. Ugyanez történt az újvárosi cserkészcsapattal, a 
Fehérlófia maradt belőle, a Zsolt, amit csinál, egy szál egyedül fut 8-10 gyerekkel, gyakorlatilag 
a saját passziójából, és azt a tinédzser generációt, ami egyébként jött és aktív volt, értelmes 



 
  0628jkv 

11 

volt, azt egyszerűen nehéz volt behozni. Azt szoktam mondani, nálunk azt jelenti a 
természetjárás, hogy gyalogolunk az erdőben, 2023-ban egy tizenkétéves gyereket ezzel 
megfogni szerintem nem lehet, vagy szinte lehetetlen, sátrazunk, éjszaka megyünk, quadok 
vannak, motoros szán, bár az utóbbi 5 évben nem volt hozzá hó, motorcsónak, vitorlás csónak, 
hajók, éjszakai túrák, ezek a különböző speciális falak, ami fiatalabbakat inspirálna. Vannak 
megkeresések, tehát például mondom, hogy a Dienes iskola táborába Puskás András hívott, 
várnak, játékokat is viszünk. Van néhány fiatal, ők 1-1 túrára eljönnek. 
 
Móra Viktória tag: Hol hirdetik a túráikat, honnan lehet tájékozódni? A természetjárás a 
szívem csücske, őszintén nagyon szívesen vennék részt túrákon, be szeretnék csatlakozni, 
engem ez érdekelne. 
 
Gergely Péter elnök: Az információáramlás a gyenge pontunk, korábban a szervezet jobban 
működött, a megyei természetjáró szervezetekhez eljutott az információ. Az ügyfélkörünket 
értesítjük, én általában emailt használok, azon felül a városi gyerekek elérésének a 3 iskolán 
keresztül volt a módja, ahol személyes kapcsolódás volt több hellyel is. A belefáradásom miatt 
is későn lettek kiírva a túrák. Az előző résztvevőket szoktuk még kiértesíteni. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes megérkezik az ülésterembe. Jelen van 4 fő bizottsági tag, a 

bizottság határozatképes. 

 
Murvai Árpád elnök: Az én jegyzeteimben is itt van a meghirdetés, nagyon fontos lenne 
kiszélesíteni, kitágítani azokat a csatornákat, amiken keresztül el tudják érni a lakosságot. Azt 
figyeltem meg, hogy elég pesszimista hangnemben kezdte meg a válaszadást, aztán végülis 
nagyon pozitív dolgok derültek ki, ebbe kellene belekapaszkodni, én azt erősíteném meg, hogy 
tényleg minél több csatornát találni a hirdetésekre és, ha tehetek egy javaslatot, a szekszárdi 
kajakosok, Jámbor Attiláékkal próbáld felvenni a kapcsolatot, ha vízisportágról van szó, hátha 
van ötletük, technikai segítségük, bizonyára valamit tudnak ajánlani, vagy hozzátenni, ebbe 
nagy lehetőséget látnék a víz programba. Ha nincs hozzászólás, akkor megköszönném a 
munkát, megköszönném az írásbeli és a szóbeli kiegészítést, a bizottság tagjai felé pedig 
javaslom, hogy hagyjuk jóvá a Gemenc egyesület szakmai beszámolóját, felhívnám a figyelmet 
arra, hogy igenis keresd a pályázati lehetőséget, együttműködési lehetőséget, talán hasonló 
vénájú és profilú egyesületekkel, kicsi megújulás is jól jönne. Aki egyetért a javaslattal, az 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 

60/2023. (VI.28.) határozata 
a Gemenc Természetvédelmi és Sportegyesület működéséről és terveinek bemutatásáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 29/2019. (XII. 23.) önkormányzati 
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rendelet 1. számú melléklet Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság alcím 1. pont 6. alpontjában 
meghatározott átruházott hatáskörben eljárva 

 
1. jóváhagyja a Gemenc Természetvédelmi és Sportegyesület szakmai beszámolóját; 

 
Határidő: 2023. június 28. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 
2. megköszöni az egyesület eddig végzett munkáját és a jövőre vonatkozó tervek 

megvalósításához sok sikert kíván; 
 
Határidő: 2023. június 28. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 
3. felhívja a figyelmét az egyesületnek, hogy a jövőre vonatkozóan is keressen pályázati 

lehetőségeket működésükhöz, illetve rendezvényeik szervezéséhez. 
 
Határidő: 2023. június 28. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 
5.napirendi pont: 
Szakmai beszámoló a Tolna megyei Járműbarát Egyesület működéséről és terveinek 
bemutatásáról  
(43. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
Meghívott: Szauer Szilárd elnök, Gergely Péter titkár 
 
Gergely Péter: Nagyjából leírtam, hasonló problémák, hasonló szervezet, a tagok között van 
némi átfedés, annak idején a Gemencnél volt egy felívelés, nagyon-nagy technikai dolgokat 
műveltünk, rengeteg volt a szállítási feladat, és a tagok egy részének volt ilyen jármű beütése 
mindenféle járgányokra, illetőleg feltűnt számomra az, hogy Szekszárdon nem volt 
Veteránjármű Egyesület. Pakson volt, Pécsen volt, Szekszárdon nem, és bizonyos biztosítási 
díjkedvezmény okok miatt indokolt volt a megalapítása, végül megalapítottuk, részben azért, 
mert volt egy felkérés, hogy a Gemenc Egyesületnek legyen egy járműves szekciója, de nem 
akartam a természetjárást oda belehozni. Igazából első körben nem működött, utána 
szakköröket szerveztünk gyerekeknek és akkor egész jól ment. Ez megint csak leült, az 
egyesület elsősorban mopedautós érdekképviselettel foglalkozik, és nemigen használjuk ki a 
szervezeti kereteket se, tehát gyakorlatilag 1-2 jármű van és nagy moped-autó találkozókon 
kívül más rendezvény nem nagyon van most mögötte. Úgyhogy ott nagyon pangó ágon van, 
annyi fölmerült és ez egy függőben levő ügy, hogy Dombóvár környékén van egy moped autós 
rész, egy csoport, akik igen jó barátaim egyébként, ők működtetnek is egy vállalkozást, 
alkatrész-kereskedelemmel foglalkoznak, fölmerült a részükről, hogy alapítanak moped autós 
egyesületet, de bizonyos okok miatt mondtam, hogy inkább társuljanak be a meglévőbe, vagy 
esetleg vigyék át oda. Már a megszűnés is fölmerült lehetőségként, mert nem használjuk a 
szervezetet, tehát igazából az adminisztratív terhek nagyok, tehát az előnyöket, amiket nyújt 
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egy szervezet, a pályázati lehetőségek, az 1%, a számlaadási lehetőség, ezeket évek óta nem 
használjuk, gyakorlatilag nem bocsátottunk ki számlát például. Nem volt ilyen jellegű 
tevékenység, a működési költségei minimálisak, néha a járművek vizsgáztatása meg a 
biztosítása van. Számlavezetés ingyenes. A dombóvári vonal, ami esetleg változást hozhat, ez 
egy fél éven belül kiderül, hogy mit jelent. 
 
Murvai Árpád elnök: Javaslom, hogy a Tolna megyei jármű barát Egyesület szakmai 
beszámolóját fogadjuk el és fölhívom az egyesület figyelmét, hogy pályázati lehetőséget 
próbáljon keresni és kívánjuk, hogy ez a dombóvári vonal életben tartsa a reményeket. Aki 
ezzel egyetért, az kézfelemeléssel jelezze.  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal 
és elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Kivonat az Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság 2023. június 28. napi rendkívüli nyilvános 
ülésének jegyzőkönyvéből  

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 
61/2023. (VI.28.) határozata 

a Tolna megyei Járműbarát Egyesület működéséről és terveinek bemutatásáról 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 29/2019. (XII. 23.) önkormányzati 
rendelet 1. számú melléklet Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság alcím 1. pont 6. alpontjában 
meghatározott átruházott hatáskörben eljárva 

 
1. jóváhagyja a Tolna megyei Járműbarát Egyesület szakmai beszámolóját; 

 
Határidő: 2023. június 28. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 
2. megköszöni az egyesület eddig végzett munkáját és a jövőre vonatkozó tervek 

megvalósításához sok sikert kíván; 
 
Határidő: 2023. június 28. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 
3. felhívja a figyelmét az egyesületnek, hogy a jövőre vonatkozóan is keressen pályázati 

lehetőségeket működésükhöz, illetve rendezvényeik szervezéséhez. 
 
Határidő: 2023. június 28. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
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6.napirendi pont: 
Szakmai beszámoló a Szekszárd Kórház Sportkör működéséről és terveinek bemutatásáról  
(48. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
Meghívott: Dr. Vastag Oszkár elnök 
 
Dr. Vastag Oszkár elnök: Szeretettel köszöntöm a bizottságot és a megjelent sporttársakat. 
Nagy örömömre szolgál, hogy a sportegyesületünk továbbra is, illetve a korábbi években is jól 
tudott működni. A természetjárók számos túrát tudtak szervezni és tulajdonképpen az 
egyesületünk lefedi valamennyi korosztályt, a felnőtt és a nyugdíjas korosztály jár a 
természetjáróba, a vívószakosztályba pedig a fiatalok. Ez a vívás elsősorban a természetben a 
fiataloknak a sportja. Különösen öröm számomra, hogy a korábbi évek rossz anyagi és 
felszereltségi viszonyai megváltoztak, Szekszárd Megyei Jogú Város és a Magyar Vívószövetség 
támogatásával felszerelésünket felújítottuk, technikánk modern, jó és a gyermekek 
versenyeztetését is biztosítani tudtuk. Nagy változás volt, hogy fegyvernemet váltottunk, 
átmentünk a párbajtőrre, nagyon sikeres volt ez az átmehet, számos gyerek jelentkezett, és el 
tudtuk kezdeni a gyermekeket versenyeztetni. Nagyon lelkes és jó társaság van, ahogy elnök 
úrral is, Murvai elnök úrral közösen találkoztunk, Csampa Zsolttal a magyar Vívószövetség 
elnökével. A Vívószövetség biztosított minket támogatásáról. Prosperálunk, sőt hát azt kell, 
hogy mondjam, hogy a termünket kezdjük kinőni és hát a jövő az lenne, hogyha nem tudom, 
hogy milyen stádiumban van a Sportcsarnoknak a felújítása, vagy egy új sportcsarnok építése, 
de mindenképpen az lenne a távlati jövő, ahogy más megyei városokban is, itt is tudnánk csak 
vívásra berendezett termet biztosítani a jövőben. A helyzet az ugyanis, hogy nagyon sok és 
speciális felszerelésünk van, tehát ezt a termet, amelyet mi használunk, ezt más sportokra 
nem nagyon lehet használni, ezt látom a jövőnek, tehát összefoglalva az anyagi 
támogatásoknak megfelelő segítségével sikerült megint fellendíteni a szakosztály munkáját, 
különös tekintettel a vívókra. Nagyon köszönöm Szekszárd megyei jogú város támogatását, 
hogy a vívósportot segített fellendíteni. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Köszönöm szépen a szót, tisztelettel köszöntök mindenkit. Nagy 
örömmel hallom, hogy tudtunk segíteni az egyesület működésében és az eszközök hiánya 
ügyében, előtte többször beszéltünk, milyen hiányosságok vannak, akkor ezek szerint ezeket 
sikerült pótolni, ezeket a felszereléseket, eszközöket. Örömmel hallom, hogy fegyvernemet 
váltottak és az is zökkenőmentesen, illetve nagy népszerűségnek tesz szert, további jó munkát 
kívánok, és kitartást, hogy ezt a sok kis fiatalt, erről az egész jó koncentráció képességeket 
igénylő sportban népszerűsítik és versenyeztetik, úgyhogy további sok sikert kívánok! 
 
Murvai Árpád elnök: A magam részéről is jelezni szeretném, hogy örömmel olvastam a 
Facebook bejegyzéseket a Hírlapban megjelent eredményekről, a beszámoló cikkeket, nagyon 
tetszett, hogy a régiós bajnokságokban simán bekapcsolódtak és eredménnyel, tehát valahol 
elkezdték ezek a gyerekek mind azt gondolom élvezettel verseny szinten használni, amit 
megtanultak, nagyon tetszett az, hogy elindultak, hiszen tényleg nem a legjobb helyzetből 
érték el ezt a szintet, hogy regionális és országos versenyeken is meg tudjanak jelenni. A Vívó 
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Szövetség támogatása úgy tűnik, hogy nagyon jó helyre érkezett, nagyon jól használták és 
annak külön örülök, hogy most 3 edzővel tudnak dolgozni. Egyetlen egy dologban nem tudok 
ilyen pozitív lenni, az a sportcsarnok, mert én úgy érzem, hogy a nagyon távoli jövőben talán, 
bár megjegyzem, hogy ha épülne legalább még egy tornaterem vagy tornacsarnok akkor lehet, 
hogy ez segítene. Én megköszönöm, hogy ilyen összeszedetten és ilyen lelkesen, jó szakmai 
munkával foglalkoznak a gyerekekkel, emellett azt is, remélem, hogy 1-2 túrába be tudok majd 
kapcsolódni, a túra szakosztálynál is nagyon köszönjük a beszámolót. Javaslom a bizottság 
tagjainak, hogy a beszámolót, az írott anyagot és a szóbeli kiegészítést hagyjuk jóvá, aki ezzel 
egyetért, az kézfelemeléssel jelezze.  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal 
és elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 

62/2023. (VI.28.) határozata 
a Szekszárd Kórház Sportkör működéséről és terveinek bemutatásáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 29/2019. (XII. 23.) önkormányzati 
rendelet 1. számú melléklet Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság alcím 1. pont 6. alpontjában 
meghatározott átruházott hatáskörben eljárva 

 
1. jóváhagyja a Szekszárd Kórház Sportkör szakmai beszámolóját; 

 
Határidő: 2023. június 28. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 
2. megköszöni az egyesület eddig végzett munkáját és a jövőre vonatkozó tervek 

megvalósításához sok sikert kíván; 
 
Határidő: 2023. június 28. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 
3. felhívja a figyelmét az egyesületnek, hogy a jövőre vonatkozóan is keressen pályázati 

lehetőségeket működésükhöz, illetve rendezvényeik szervezéséhez. 
 
Határidő: 2023. június 28. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 
7.napirendi pont: 
Szakmai beszámoló az UNIO BOX TEAM Ökölvívó Utánpótlást Nevelő Boksz Club 
működéséről és terveinek bemutatásáról  
(47. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök: 
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Meghívott: Halász Gábor elnök 
 
Halász Gábor elnök: Magát a beszámolót nem szeretném kiegészíteni, leírtam mindent. A 
másik Boksz Klubbal kapcsolatban szeretnék valamikor felszólalni, akár most, láttam egy 
későbbi napirendi pont az Alisca Gladiátor box club, nem lehetne-e egybe a kettőt, mert 
valamilyen szinten nyilván kapcsolódik a 2 dolog egymáshoz. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Köszönöm szépen a szót, a beszámolót olvastam, nyilván 
ismerem a klubnak az életét egy ideje, mégis szeretnék 1-2 konkrétumot kérdezni. 2001. 
november 8-án jegyezték be az egyesületet, azóta aktívan működik azt gondolom, és úgy 
tudom, hogy a te vezetéseddel, nyilván bővültetek azóta és változtak az életkörülmények, 
azért elég hosszú idő ez a 22 év, viszont a kérdésem a következő, 2001-es alakulás óta, volt 
támogatója, szponzora az egyesületnek, azóta sikerült az egyesületnek támogatót szponzort 
szereznie, szereztek-e illetve van menedzselése az egyesületnek, menedzselték-e, voltak-e 
valahol támogatót keresni, illetve maga a finanszírozása az önkormányzati támogatáson kívül, 
érkezett-e bármilyen támogatás? Annak függvényében kérdezem, hogy amióta ismerjük az 
egyesület életét, minden egyes alkalommal ezt olvasom a beszámolóból is és minden egyes 
alkalommal ilyen anyagi problémákkal küzd az egyesület, hogy ezeknek a problémáknak a 
kiküszöbölésére az elmúlt 23 éve vagy vehetünk 10 évet is, történt-e fejlődés, van-e esetleg 
szponzor, támogató vagy abszolút az önkormányzatnak kell az egyesületi bevételeken kívül 
finanszírozni az egyesületet. 
 
Halász Gábor elnök: Igazából nyilván van fejlődés, konkrét támogató nincsen, most valamilyen 
szinten külön akarom választani, külön is választottam, minden évben csináltuk 10 gálát, 
majdnem minden évben, az elmúlt 10 évben erre voltak támogatóink, erre tudtam, magára az 
egyesületre sajnos nem tudtam támogatókat szerezni, az önkormányzattól kaptunk 
támogatást, illetve az Ökölvívó Szövetségtől kapunk valamennyit, az eredmények után, illetve 
1-1 volt így elvétve. Tamás támogattatok minket, egy egyszeri nekünk jelentős összeggel, 
illetve tagdíjak vannak még, ennyi és ebből tartjuk fönn magunkat, próbálunk nyilván fejlődni, 
próbáltunk, a gálákat is csináltam, próbáltam támogatók után menni. A gálákat is úgy tudtam 
mindig összerakni, barátok, ismerősök 20-30-50.000 forintokat adtak, pár személyes 
vállalkozásukból és nyilván nekik nem opció, hogy most támogassák az egyesületet, meg 
igazából a gálán valamilyen szinten tudtam is honorálni ezt nekik, nem várták el, de nyilván 
úgy tudtak valamilyen szinten szerepelni, reklámot tudtam biztosítani, illetve el tudtam őket 
a Gálára hívni. Nem tudtam szerezni szponzorokat, mondtam is, jelezték is, hogy valaki jobban 
tudná csinálni nálam, biztos jobban tudná, én nem értek hozzá, nem is igazán szeretem 
csinálni, de valamilyen szinten kényszerűségből csinálom, 2005-ben vettem át igazából az 
egyesület irányítását, amikor Gyuri bácsi meghalt, és akkor egy darabig itt volt még egy román 
edző, de úgy ált a dolog, hogy vagy átveszem és megy tovább, vagy nem és akkor megszűnik a 
klub. Ezért is vettem át, ezért is lettem az elnöke, nem azért, mert szeretem csinálni, 
kényszerűségből, nem értek hozzá, nem is szerettem csinálni, még egyszer mondom, úgyhogy 
most nem is tudok támogatókat szerezni, gálákat is mindig úgy harcoltam össze és úgy 
csiszoltuk össze a dolgot, hogy kijöjjünk nullára és a végén esetleg maradt valamennyi, akkor 
a föllépő harcosoknak, profi bunyósoknak meg amatőröknek a pénzt mindig szétdobtuk, de 
ilyen pár 1000 forintok voltak, ha maradt esetleg a bevételből, ennyi igazából. 
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Faragó Zsolt elnökhelyettes: Folytatom akkor a kérdést, pontosítom. 2005-ben vetted át a 
klubot, nyilván maga a gálák és a rendezvényekre mindig akad szponzor, hiszen annak van 
adott reklámereje. A kérdésem arra irányult, hogy amióta a boksz clubot vezeted, azóta 
kaptál-e bármilyen segítséget az egyesületre, versenyeztetésre, terembérletre, rezsire, 
ruhára, kiegészítőre, utazásra vagy bármire is, bármilyen szponzortól, vagy csak az 
önkormányzat támogatásából tudtad ezt így életben tartani eddig? Nyilvánvalóan vannak apró 
támogatók, rendezvényeken, amikor érdekeltségről van, ezt a kijelentésedet ezt most tetted 
2023-ban a Facebook oldalon, ahol azt mondtad, hogy semmit nem segítettem én, nem 
teljesen ezekkel a szavakkal, de igenis inkorrekten, azt jelezted, hogy én ott túlnyomtam neked 
a bokszgálán, amikor senki nem vállalt el, akkor én elmentem, volt amikor ingyen, volt amikor 
jelképes összeggel, de elvállaltam, de én azt gondolom, tehát ezeknél jelezted azt, hogy nem 
segítettünk semmit, belementél egy olyan dologba, ahol a matematika ellened van, ellened 
szólt, tehát nyilvánvalóan segítettünk, támogattunk. Ha nem te írtad, akkor elnézést, de úgy 
gondolom, hogy te adtad hozzá a neved, te adtad az ötletet, akkor nagyon örültem neki, hogy 
segítettem és nem volt más, egy szóval nem mondtad, hogy az neked sok, hogy hangulatot 
csináltunk ott, de ezen kívül, visszatérve erre, bármi támogatást kaptál azoktól a jó barátoktól 
vagy akik nemcsak a rendezvényen hasznot húztak belőle, hogy reklámozhattak, hanem azon 
kívül volt bárki, aki maga a klubot a gyerekeket ruhával bármivel, folyamatosan támogatott, 
találtál-e szponzort vagy csak ekézed a bizottságot azért, mert kevés pénzt ad, hogy működjél, 
és számon kéred, hogy mer másik egyesületet támogatni. 
 
Halász Gábor elnök: Bocsánat, hogy a szabadba vágtam, több rendezvényen voltál, egyszer 
sem volt ingyen, nem is vártam el, meg is mondtad, hogy ingyen nem jössz el. Jó, akkor 
félreértettük egymást, jó jelképes összeg volt, volt olyan, aki támogatott, mondtam és nem 
jelentős összeggel, volt, aki melegítőt tudott adni, voltak támogatók, de ez arra nyilván kevés 
ahhoz, hogy normálisan meg tudjunk élni, mindig a létért küzdünk. Nekem sosem a 
bizottsággal volt gondom, én azt mondtam, hogyha mi a létért küzdünk, akkor miért kell még 
egy boksz clubbot elindítani itt Szekszárdon? Nekem csak ez volt a problémám, semmi más, 
és ezt én megkérdeztem, és erre mondtad te, hogy mi jogon kérlek számon, ennyi volt a 
történet. Most számonkértelek. Ennyi a történet, csak hogy tisztában legyünk a dolgokkal, én 
írtam mindent, ami fent van a facebookon, azt én írtam. Az én gondolataim. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: A válaszodat értem, a támogatás, ami a fő kérdés volt, azon kívül, 
hogy ruhákat, vagy ilyen nem nagyon jelentős, de fontos dolgokkal támogatták az egyesületet, 
azon kívül, működésre, az önkormányzaton kívül, senki nem adott támogatást 2005 óta? 
Semmilyen más formában nem tudtatok előrelépni 2005 óta, hanem ezzel a 2 fő támogatóval 
tudtok működésben létezni. Ezért nem halad a dolog 2005 óta, most 2023 van, nincs 
menedzsere a clubnak, csak ez a két fő. Érthető, egy menedzser egész embert igényel, egy 
edző is, aki már másodállás mellett csinálja, annak valószínűleg kell segítség, vagy egy fix 
menedzsert kell fogadni, ha van annyi ebben a sportágban, vagy a 10-18 év közötti 
korosztályban van annyi pénz és profit. Más formában kell megtalálni a támogatást, hiszen 
2005 óta nagyon sok víz folyt le a Dunán és ugyanott tart az egyesület, azért voltak ezek a 
célegyenes kérdések, hogy történt-e bármilyen megkeresés, bármilyen erőfeszítés annak 
érdekében, hogy alapvető működést stabilan tudja tartani az ökölvívó szövetség. Soha 
egyetlenegyszer se a sportteljesítményeteket kérdeztem, és nem arra utaltam, hanem az 
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anyagi fejlődésre, tehát kihangsúlyozom, és most mondom „face to face” anyagi fejlődést 
kérdeztünk és arra utaltunk. 
 
Murvai Árpád elnök: Menjünk ki ebből szerintem, Gábor nekem 3 rövid kérdésem van, azt 
írja, hogy nemzetközi és régiós versenyeken számtalan bajnokot avattunk. Ez hogyan nézett ki 
az elmúlt mondjuk 22-es évben, sikerült-e bármilyen szinten bármilyen súlycsoportban, 
korcsoportban kimagasló eredményt elérni? 
 
Halász Gábor elnök: Nagy Ramóna volt, tavaly a magyar válogatottba fölhívták, vele 
számolnak, most volt pár hete Egerben egy nemzetközi verseny, ott ezüstérmet szerzett, ő 
igazából a legmagasabban kvalifikált versenyzőnk, de vannak még mellette srácok. 
 
Murvai Árpád elnök: Köszönöm, a 2. kérdésem, hogy célcsoportnak jelölte meg a 10-18 éves 
korosztályt. Kérdezem, hogy létezik-e olyan az ökölvívás világában, hogy előkészítő csoport, 
egyáltalán szakmailag van-e ilyen, itt Szekszárdon gondolkodnak-e ebben? 
 
Halász Gábor elnök: Ez egyénfüggő, most csináltunk, a Novák Gyuri az edzőjük, csinált egy kis 
csoportot 6 éves kortól, de nyilván egyénfüggő, valaki 6 évesen már érett arra, hogy 
odafigyeljen, tudja ezeket az ütés technikákat elsajátítani, de valaki még 8-10 évesen sem, 
tehát ez egyénfüggő, vannak ilyen csoportok, így van, hogy amikor oda kerülnek, most 
tizenkétéves kortól lehet versenyezni, akkor már valamilyen előképzettség legyen és ne akkor 
kezdje csak a vívás megismerését, köszönöm. 
 
Murvai Árpád elnök: A 3. egyszerű kérdésem: azt írja a beszámolóban, hogy tovább nőtt a 
klub taglétszáma, és az igazolt versenyzők száma is nőt. Körülbelül ez mit jelent?  
 
Halász Gábor elnök: Nagyságrendileg 50 körüli a taglétszámunk és ilyen 10-12 körüli az igazolt 
sportolók, ez nyilván változik mindig, mert valaki elmegy, leigazolunk új versenyzőket, de 
nagyságrendileg ez az aránytalan 50 körüli a taglétszámunk és ilyen 10-12 az igazolt 
sportolónk. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Köszönöm szépen, az elnök úrnak az első kérdése volt az 
eredményekkel, ahol említetted a Ramónát. A Ramóna mióta van a klubnál? 
 
Halász Gábor elnök: 3 éve van leigazolva, ő is hamarabb idejött, 3 éve kezdett versenyezni, 
azóta igazolt sportolónk. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Értem, akkor 3 éve van a Ramóna, őt említetted, 2005 óta az 
eredmények között, hogy ő hozott, 2020 előtti eredményeket nem említettél, vagy nincsenek, 
azért nem említetted? 
 
Halász Gábor elnök: Ilyen kimagasló eredmény nem volt, mint amit a Ramóna csinál, régiós 
versenyeken tudtunk eredményt elérni, nem volt ilyen kiemelkedő, akkor nyilván más volt a 
felhozatal, garnitúra ennyi. 
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Murvai Árpád elnök: Én szeretném kifejezni azt, hogy örömmel olvastam, hogy a célok azok 
ugyanazok, hogy a gyerekkor és az ifjúság szélére sodródott gyerekeknek továbbra is szeretne 
a klub helyet adni, másfajta jellem formálásra, időtöltésre nyújt lehetőséget és kínál 
lehetőséget, én úgy gondolom, hogy a gondok és a nehézségek ellenére ez ma a boksz 
legnagyobb erénye itt Szekszárdon is, tehát ez jó, hogy van és ez folyamatos. Az 
együttműködés, mint olyan, ez úgy gondolom, hogy nem a bizottságon fog múlni, 
mindenesetre kíváncsi leszek, hogy van-e javaslata, vagy véleménye ez ügyben, természetesen 
nyitottak vagyunk rá. 
 
Halász Gábor elnök: Zsolti megkérdezte, hogy nem volt 2020 előtt eredmény, nem volt olyan 
eredmény, mondtam a beszámolóban is, jó az is, hogy van magyar bajnokunk vagy 
válogatottunk, nagyon nagy eredmény az is, de az, hogy lejár 10-15-20 akár hátrányos helyzetű 
cigány gyerek vagy szegény gyerek és ott hasznosan töltik az idejüket, ez a legnagyobb 
eredményünk szerintem és ez állandóan megvolt, amióta vezetem a klubot ott vannak, 
úgyhogy ennyi az eredmény. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Igen, ez nagyon nagy eredmény és ez tényleg a kezdet 
kezdetétől, amióta elkezdted ezt, emlékszem, és örülök, hogy ezt a részét fogtad meg, ami egy 
nagyon-nagyon jó szocializálós hatás ugyebár. Említettem neked erre külön is, hogy ővelük 
külön kellene foglalkozni és olyan valaki foglalkozzon velük, aki közülük való, hatékonyabb 
lenne, kerestelek pár lehetőséggel, ajánlattal, ami megfeneklett valamiért, nem mentünk 
tovább, viszont a te olvasatodban azt gondolom, hogy ez a 10-15 vagy akár 20 hátrányos 
helyzetű gyerek lejár oda rendszerint és ez egy nagyon-nagyon nemes gesztus, még mielőtt 
esetleg megint félreértenéd, amit mondok, viszont azt gondolom, hogy a te elképzelésed 
ebben annyit jelent, hogy ezt az Ökölvívó Szövetség és a város finanszírozza, hogy ez 
létrejöhessen, mert mint ahogy mondtad, nem akarsz vele foglalkozni, nem is tudsz és nem is 
értesz hozzá, de 2005 óta ez így működik, és én ezt próbáltam valahogy elindítani, mert 
ugyanez a véleményem erről a részéről, amit te mondasz, viszont azt gondolom, hogy boxban 
Szekszárdon több is van és röviden válaszolnék a kérdésedre, ne kelljen még egyszer 
feltenned. Ezért látta a bizottság azt, hogy a tavaly elveszni látszó tartalék, minimális 
költséggel meglöktük ezt a másik klubot, mert őneki nemcsak ez volt a véleménye, mint neked, 
hogy nem akar, nem tud foglalkozik vele, mert csak ez az eredmény élteti, mint mondtuk, 
dicséretes és azt gondoltuk, hogy talán magasabb szintre lehet emelni ezt a Boksz sportot is, 
nyilván rákérdeztem, hogy nem tudja ezt veled csinálni, vagy nem tudjátok, de nem azonos a 
szemléletetek, sem kisebb üzletpolitikában, sem versenyeztetésben, sem menedzselésben. Én 
nem gondolom, hogy ez bűn lenne, ez pont azt képviselte a bizottság részéről, hogy nyitottak 
vagyunk bármilyen olyan segítségre, hogyha ezt lendíteni lehet, mivel, hogy 2005 óta neked 
nem nagyon sikerül se anyagilag, sem támogatóban előrébb lépni, elképzelésünk volt, hogy 
esetleg ez a klub, majd ezt meg tudja valósítani, nyilvánvalóan neki is van egy éve legalább, 
hogy következő évre úgyszintén nőjön, remélem, kielégítő a válasz. 
 
Murvai Árpád elnök: Köszönöm, ha nincs több hozzászólás, akkor megköszönöm az írásbeli 
anyagot, a válaszokat, a hozzátett szóbeli kiegészítést, a bizottság tagjainak javaslom, hogy 
hagyjuk jóvá a kiegészítésekkel együtt az Unió Box Team ökölvívó Utánpótlásnevelő Boksz Club 
szakmai beszámolóját, Gábornak felhívnám a figyelmét, hogy keresse azokat a régi 
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sporttársakat, ismerősöket, akikből talán egy picit tud segítséget kérni abban, hogy pályázati 
lehetőséghez, támogatáshoz jusson, mert belátom és elhiszem, hogy egyedül ez nem fog 
menni. Kérem, hogy aki a javaslatot elfogadja, az kézfelemeléssel jelezze.  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal 
és elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 

63/2023. (VI.28.) határozata 
az UNIO BOX TEAM Ökölvívó Utánpótlást Nevelő Boksz Club működéséről és terveinek 

bemutatásáról 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 29/2019. (XII. 23.) önkormányzati 
rendelet 1. számú melléklet Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság alcím 1. pont 6. alpontjában 
meghatározott átruházott hatáskörben eljárva 

 
1. jóváhagyja az UNIO BOX TEAM Ökölvívó Utánpótlást Nevelő Boksz Club szakmai 

beszámolóját; 
 
Határidő: 2023. június 28. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 
2. megköszöni az egyesület eddig végzett munkáját és a jövőre vonatkozó tervek 

megvalósításához sok sikert kíván; 
 
Határidő: 2023. június 28. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 
3. felhívja a figyelmét az egyesületnek, hogy a jövőre vonatkozóan is keressen pályázati 

lehetőségeket működésükhöz, illetve rendezvényeik szervezéséhez. 
 
Határidő: 2023. június 28. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 
8.napirendi pont: 
A DIÁKOKÉRT” Alapítvány támogatási kérelme  
(50. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
Meghívott: Pál Tibor József elnök 
 
Murvai Árpád elnök: A Diákokért Alapítvány támogatási kérelme következik. Itt arról van szó, 
hogy a nevezett Baka István Általános Iskola a fennállásának jubileumi 40. évét ünnepli és az 
ünnepség keretein belül a Diákokért Alapítvány rendezésében lenne egy sportnap, ennek a 
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sportnapnak a támogatására kért, a felmerülő költségek fedezésére 200.000 Ft-ot az iskola 
igazgatója és egyben az alapítvány Kuratóriumának elnöke. Van-e vélemény, hozzászólás, 
javaslat? 
 
Mácsik Henrietta tag: Örültem volna, hogyha meghívásra kerül az igazgató úr, mert számomra 
ebből a kérvényből nem derült ki, hogy pontosan mire szeretné fordítani ezt az összeget. 
Nyilván támogathatónak találok egy sportnapot, ráadásul egy jubiláló iskola esetében, de erről 
azért többet szerettem volna tudni, hogy eszközre kérik, étkeztetésre, az ott részvevő 
sportegyesületeknek a vendéglátására, bármire, bírói díjra, ezt szerettem volna, hogyha ez 
látható, de ebből a kérvényből erre sajnos nem kaptunk választ, mindazonáltal szeretném 
támogatni a Baka István Általános Iskolát. 
 
Murvai Árpád elnök: Azt mondtad el, amire én is gondoltam, hogy jó lett volna hallani valami 
részleteset, őszi programról van szó, emlékeim szerint a részletezés azért jobb lett volna. 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Teljesen egyetértek, megkértük a költségvetésre vonatkozó 
táblázatot, de még nem küldte vissza az intézmény vezetője, próbáltuk meggyorsítani, ugye 
jön a nyár, nem tudom, hogy hogyan ülésezik a bizottság, akkor legfeljebb megvárja a bizottság 
a részletes táblázatot. Annyit tudok, hogy pólókat is szeretnének, de gondolom nem csak ez 
fedi le a költségvetést. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Köszönöm szépen, amit az igazgató úrral beszéltem, futólag itt 
az évzáró ünnepségen találkoztam vele és akkor kérdeztem rá, hogy hol tart ez az ügy. Nekem 
annyit mondott, hogy hétvégi rendezvény lesz ez a sportnap, ennek a lebonyolításához kell 
neki ez az összeg, illetve gondolom, hogy felszerelésekhez és benne van a vendéglátó szerepe 
is, azt beszéltük, hogy meghívja a KSC-t, meghívja az UFC-t és tulajdonképpen ezt a napot 
összevonja egy tehetségkutatóval, mondtam, hogy hívja meg a kajak-kenusokat, hogy ők olyan 
szakmai szemmel nézzék ezt a rendezvényt és ezt a hétvégét, hogy akkor nagyobb sikerrel 
tudjanak válogatni majd a jövő generációjából az utánpótlásba és gondolom ezeknek a 
finanszírozásához, vendéglátásához kellene kérni összeget. Ez elég nagy létszám, nem kell 
termet bérelni, az aulába fogják lebonyolítani, viszont ezek a költségek vannak, de hogyha 
konkrétan részletes költségre, táblázatra van szükség ehhez a döntéshez, akkor természetesen 
a bizottság többi tagjának a döntését elfogadom. 
 
Murvai Árpád elnök: Más vélemény? Jó akkor nézzük magát a problémát. Természetesen 
dönthetünk és tehetünk olyan pántlikát a döntésünkre, hogy ennek a sportnapnak a 
megrendezésére, és akkor nyilván az Alapítvány tudni fogja, hogy ezt most mire kell, 
jutalomcsokira vagy tízóraira, vagy labda vásárlás, oklevél stb., de ezt bízzuk rájuk, Gábornak 
felhívnám a figyelmét, hogy az remek alkalom lenne a Baka István Általános Iskolába néhány 
gyereket levadászni, Gábor tehát lesz egy sportnap ősszel a Bakába, van kapcsolata? Csapjon 
le rá, én ezt javaslom, hátha akad 2-3 gyerek, akit ez megmozgat. 
 
Mácsik Henrietta tag: Mikorra várható egy következő bizottsági ülés? 
 
Murvai Árpád elnök: júliusra. Nem megyünk szabira meg ilyesmi. 
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Mácsik tag: Igen gondoltam, hogy ez a nyár is így telik el, hogy többször itt fogunk találkozni, 
a tapasztalatból kiindulva. 
 
Murvai Árpád elnök: Komolyra fordítva a szót, nem kell nagy jóstehetség ahhoz, hogy júliusba 
lesz közgyűlés, most itt hozzunk egy döntést az Alapítvány támogatására, akkor ez a júliusi 
várható közgyűlésre már megerősítést kaphat, tehát akkor vagyunk rugalmasak és talán 
bölcsek, ha most döntünk, egyetértünk ezzel, hogy döntsünk most. Én javaslom, hogy a kért 
összeget szavazzuk meg azzal, hogy alapítványt támogatunk és nyilván így számolnak el vele. 
Kérem, aki ezzel egyetért és befogadja és támogatja a kérelmet, az kézfelemeléssel jelezze. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal 
és elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 

64/2023. (VI.28.) határozata 
„A DIÁKOKÉRT” Alapítvány támogatási kérelméről 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága „A DIÁKOKÉRT” Alapítványnak a Szekszárdi Baka István Általános Iskola fennállása 
40. évfordulója alkalmából rendezendő sportnap lebonyolítására vonatkozó kérelmét az 
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság Tartalék Kerete terhére 200.000Ft összeggel javasolja 
támogatni a Közgyűlésnek. 

 
Határidő:  a döntéshozatal napja 
Felelős:  Murvai Árpád Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság elnöke 
 
9.napirendi pont: 
Az Alisca Gladiators Box Club támogatási kérelme  
(51. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
 
Murvai Árpád elnök: Fogja valaki képviselni a klubot, vagy itt se lett meghívva senki? Tehát 
ebben a kérelemben, ezt a Gábor kedvéért is picit mondanám, a klub a Táncsics Mihály utcai 
épület korszerűsítéséhez kér segítséget. 25 fős létszámmal szoktak itt edzeni és örömteli, hogy 
8 versenyző jelöltjük van, tehát év végére ők szorítóba lesznek küldve bajnokságon. Viszont 
egy 30 négyzetméteres terület sportpadlóval történő leburkolásához kérnek támogatást, 
illetve ringkötél továbbfejlesztésre, mint eszköz. Az általuk megjelölt összeg 400.000 Ft, mivel 
sem azt nem tudom, hogy milyen ez a burkolat, sem azt nem tudom, hogy a kötél mennyibe 
kerül, ezért közösen kellene megtanácskoznunk ezt a kérvényt. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Köszönöm szépen, ezekre a kérdésekre a beszámolója alapján 
kérdeztem rá, útközben telefonon sikerült vele beszélni, mert tegnap keresett már, de nem 
volt módom visszahívni. Gyakorlatban úgy néz ki, hogy maga a zsákok előtt ugyebár ahogy 
láthattuk, a videó meg az anyagból is, nekik padlólap van, ami nyilván az izzadtság, meg a 
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páratartalom miatt csúszóssá válik, így a zsák körül már nem úgy tudnak dolgozni, kreatívan 
időközönként azonkívül, hogy feltörli, plusz eszközt rak oda, ami nyilván a mozgást nehezíti, 
viszont nem csúszik, de nyilván ezt nem tudja mindenkivel tenni. A burkolatokban volt kérdés 
még benne, hiszen nem nagyon tudta eldönteni, hogy milyen sportpadló legyen, egy javaslatot 
tettem neki sportpadlóra, én már 5 éve használok egy fajtát és egész jó árban lehet kapni, 
vékonyabb gumi szőnyeg, pont ez az edző szőnyeg, ami arra való, hogy ezt a kövekre le tudod 
teríteni, méterbe lehet kapni, elég keskeny, viszont jó hosszú, 5-10 méter, akár 10 méterben 
is lehet kapni, tehát úgy össze lehet hozni ezeket és úgy lehet rögzíteni, esetleg egy ilyen 
csúszásgátlós öntapadóval, ami megoldja ezt a problémát, viszont nem lehet lefixálni, ezeket 
az izzadtság miatt azért takarítani kell, föl kell emelni, a vizet átengedi meg tapad, meg nem 
csúszik el valóban, viszont hosszú távon ez nem jó, be fog büdösödni, ha nem takarítják alatta, 
tehát ezért nem érdemes lerögzíteni, erre tettem javaslatot, azt is mondtam, hogy majd 
gépközelben leszek, akkor elküldöm neki ennek a cégnek az elérhetőségét, ahonnan én is 
rendeltem. Nem most rendeltem, már 17-ben, de vélhetően lehet kapni. A kötélnek nem 
tudom mi lehet az ára, nyilván az, aki már vett ilyet, tudja, de nem tartom egy túl nagy 
összegnek ezt, hogy ebből kijönnek-e a kötelek, szkeptikus vagyok, de hát nyilván ő ennek 
utánajárhatott, viszont az új burkolatban tudok majd neki esetleg segítséget nyújtani, hogy 
honnan tudná megrendelni, vagy hol nem, hogy ne legyen balesetveszélyes az a része. 
Tulajdonképpen ennyit tudtam segíteni, az árát nem tudom, mert 30 négyzetméterekkel, hogy 
most 17 óta itt történt 1-2 dolog, bizakodom abban, hogy nem olyan drága, én is azt a kis 
darabot vettem 100.000 forint környékén, de nekem nem 30 négyzetméter van, nekem csak 
az egyik keretes elé kellett, úgyhogy nyilván utána kell nézni, de nem volt időm, mert 
vezettem. 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Amikor behozta a kérvényt és mi nem néztük meg, akkor nekem 
annyit mondott, hogy ez az összeg azt is takarja, hogy nagyon olcsón jutott hozzá és tényleg 
erre a 2 dologra szeretné fordítani, ennyit mondott szóban. 
 
Murvai Árpád elnök: Gyakorlatilag van hely, ahonnan ő ezt be tudja szerezni. 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Igen. 
 
Murvai Árpád elnök: Ringkötél továbbfejlesztése, és a 30 négyzetméteres területre 
sportpadló, javaslatokat kérek. 
 
Mácsik Henrietta tag: Mire ítéltünk meg támogatást a klubnak az idei évben ezen kívül? 
 
Majnay Gábor osztályvezető: Az idei évben nem kért támogatást, pontosan azért, mert azt 
mondta, hogy akkor fog kérni támogatást, hogyha be tud indulni és látja azt, hogy beindult és 
tudjon fejlődni, ennyit tudok, tehát nem ígért a bizottság semmit, ő direkt nem írt a sportkeret 
pályázatra addig, amíg nem látta, hogy hogyan alakul a helyzete. 
 
Murvai Árpád elnök: Köszönjük, más kérdés? Az én javaslatom az, hogy mivel ebben az évben 
támogatást nem kért és nem kapott, szavazzuk meg számára ezt az ötletet, ezzel a céllal, amit 
ide leírt. Más javaslat? Nincs, akkor tehát az „A” határozati javaslat van életben, hogy a kért 
400.000 forintot a Sportbizottságtól támogatásként a klub megkapja, felkérjük a 
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Polgármesteri Hivatalt, hogy a támogatói okiratot készítse el és felkérjük az alpolgármester 
urat, hogy az okirat aláírásával ezt véglegesítse, és fölhívjuk a Hivatal Gazdasági Igazgatóságát, 
hogy a támogatási összeget utalja majd át. 
 
Halász Gábor, Unió Boksz Team elnök: Nagyon régóta ismerem az Ambrus Gábort, volt 
tanítványunk, voltunk együtt versenyeken, nem akarom őt minősíteni, főleg így, hogy nincs is 
itt, nagyon sajnálom, hogy nem jött el, szívesen kérdeztem volna tőle 1-2 dolgot. Na most 
elmondom akkor nektek, amit kérdeztem volna, olvastam a kérelmét, és itt írja, hogy május 
15-én kezdtek el edzeni, ugye? 
 
Murvai Árpád elnök: Ott, azon a helyszínen. 
 
Halász Gábor, Unió Boksz Team elnök: Igen, de akkor kezdett el működni ez a klub nem? 
 
Murvai Árpád elnök: Ők már dolgoztak a Szent István téren. 
 
Halász Gábor, Unió Boksz Team elnök: Erről nem tudtam, de semmi baj, mikor kezdték el ott 
a munkát? 
 
Murvai Árpád elnök: Nincs egyéb adat, a tavalyi évben. 
 
Halász Gábor, Unió Boksz Team elnök: Értem, nekem furcsa volt, hogy ilyen hamar 8 
versenyzője van, nézegettem a videókat, megmondom őszintén nem egy kisgyereket láttam, 
nem akarok tényleg rosszindulatú lenni, örülök, hogy van még egy klub, mert tudunk 
valamilyen szinten rivalizálni, sőt, ha a Gábor itt lenne, mondtam volna neki, neki van 8 
versenyzője, nekünk van 11 néhány, jöjjünk össze közösen így tréningre, nincsen ringjük, 
nekünk van, csapjanak össze egy barátságos verseny keretein belül a gyerekekkel. Az ő klubja 
is be tud mutatkozni és hogy milyen versenyzőik vannak. Korban és súlycsoportban szerintem 
nagyjából össze lehet hozni a két klubbot. Én ezt mondtam volna neki, illetve a másik, nyilván 
akkor ez nem áll meg, hogy 5 hét alatt 8 versenyzője lett, nagyon kíváncsi lennék, hogy csinálja, 
hogyan lett 8 versenyzője, de nyilván nincs itt, nem tudja megmondani. Látta nyilván, hogy 
ebben a Táncsics Mihály utcai teremben kőburkolat van és ő így odavitte a gyerekeket edzésre. 
Nem tudom, ti edzők vagytok, meg értetek hozzá, hogy ez milyen szintű felelőtlenség, hogy 
egy kőburkolaton boxedzést tartunk. Több, mint felelőtlenség. Ez nagyon durva, olyan 
balesetek lehetnek, nem csak attól, hogy vizes, vagy bármi, rosszul van, elájul, megszédül, 
bármi, ütés ér gyakorlás közben, ott elesik valaki, még ezek a burkolaton is, nemhogy a 
kőburkolaton, nem is értem komolyan. Kár, hogy nincs itt a Gábor, nem akarom őt kritizálni, 
de a szakmaiságát ez bemutatja, hogy ő milyen szinten van. Nyilván ő egy kezdő edző, nem 
akarom őt minősíteni, nincs is itt, de szerintem ez elmond elég sok mindent. 
 
Murvai Árpád elnök: Gábor, mi most szavaznánk a határozati javaslatra. 
 
Halász Gábor, Unió Boksz Team elnök: Bocsánat, meg mondtam, nem is ellene vagyok.  
 
Murvai Árpád elnök: Aki egyetért az általam felolvasott határozati javaslattal, az kérem 
kézfelemeléssel jelezze.  
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Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal 
és elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 

65/2023. (VI.28.) határozata 
az Alisca Gladiators Box Club támogatási kérelméről 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága dönt arról, hogy   
 

1. az Alisca Gladiators Box Club támogatási kérelmét Szekszárd Megyei Jogú Város 
Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottsága tartalék kerete 

terhére 400.000 Ft-tal támogatja;   

Határidő:  2023. június 28. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 
2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy a támogatói okiratot készítse el;  

Határidő:  2023. július 7. 
Felelős:  dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 

 
3. felhívja az alpolgármestert az elkészített támogató okirat aláírására; 

Határidő:  2023. július 14. 
Felelős:  Gyurkovics János alpolgármester 

 
4. felhívja a Polgármesteri Hivatal Gazdasági Igazgatóságát a támogatási összeg     

átutalására. 
 

Határidő:  2023. július 31. 
Felelős:  Szántóné Karl Rita pénzügyi osztályvezető 
  Zsiga Marianna számviteli osztályvezető 

 
Murvai Árpád elnök: Köszönöm szépen, Gábor akkor a bizottsági munka nagyjából véget ért 
egy napirendi pontunk van, ami már nem érinti a sportot, nekem az a véleményem, hogy 
abból, hogy a másiknak a gyenge pontjait, hibáit keressük és mutogatunk egymásra, abból 
nem lesz együttműködés, márpedig én itt reménykedtem, hogy valamilyen szintű együtt 
dolgozás vagy együtt gondolkodás a sportágban elindul, de ez nem az az út. Én azt 
üdvözölném, hogy a 2 klub, ha szabad így mondani, találkozva cseréljenek szakmai 
tapasztalatokat, véleményt, nézzék meg, hogy kinek milyen anyaga van, abból mit lehetne 
kihozni, bizonyos szintű együtt gondolkodás, ha nem is együtt dolgozás, lehetséges, de ezt 
valahogy úgy kellene, hogy tiszteljük egymást, higgye el nekem, én is voltam nagyon sokáig 
edző és ebbe a szamár betegségbe beleestem, hogy a másik edző az nem volt olyan jó, mint 
én, én voltam a jó edző, nem igaz, mindnyájan edzők vagyunk, mindenkinek van erénye, plusz 
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tulajdonsága és vannak gyengéi. Én azt remélem, hogy ha meg is indult most egy rivalizálás, 
az egészséges maradhat, próbáljanak meg együtt gondolkodni, ez, hogy lehet-e már meccselni 
meg hol, ezt nem tudom megmondani, ehhez szakember kell és nyilván, hogyha jönnek a 
bajnokságok, akkor esetleg egy felkészülésnél felhozhatja egyik versenyző a másikat, de ehhez 
lojalitás kell minimum egymás iránt, köszönöm. Akkor a sport részét befejeztük, Gábor 
köszönöm, hogy itt maradt és megpróbálta a gondolatait is megosztani, köszönöm szépen. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Gábor annyit szeretnék mondani, én nagyon örültem még az 
elején, hogy esetleg a 2 egyesület összejönne, ez működőképes és egy kicsit felcsillant a 
szemem, hogy ez talán most más szemszögből nézed, viszont ami itt elhangzott tőled az 
abszolút egy másik edző munkájának a szapulása, én azt gondolom, hogy annak itt most nem 
volt helye, kicsit vegyél vissza az indulatokból, és próbálj meg tényleg pozitívan hozzáállni, van 
olyan, hogy együtt tud működni 2 klub, működhet, akár edző mérkőzések, közös edzések, de 
ez csak akkor van, ha te nem azt teszed, hogy egy nem egész egy éve alakult boxklub 
szakmaiságát kérdőjelezed meg úgy, hogy ők már szinte működés szempontjából önállóak 
működés szempontjából. Menetközben te is tudod jól, hogy kiderülnek olyan dolgok, hogy a 
páratartalom nem olyan, nagyon sok lehetőséget az önkormányzat a Vagyonkezelőn keresztül 
keres ilyen termet, és azt gondolom, hogy ha már az edzősködésnél vagyunk, szakmaiatlanabb 
az, hogy az edző hátat fordít tizenpár gyereknek, mint az, hogy esetleg csúszik a talaj. Ezt ennél 
jobban nem szeretném vesézni, tehát ez így van, az edző javít, figyel, korrigál és tanít, tehát ez 
a dolga, nonstop figyelem ott azon, akit edz és nem hátat fordít neki. Se videó kedvéért, se 
semmiért. Tehát jó lenne, hogyha tényleg a 2 klub vezetője tudna értekezni pozitívan, 
építőleg, hogy fennmaradjon az ökölvívás, arra fordítanátok ezt az energiát, hiszen ahogy 
láthattuk, ha tetszik, ha nem, egy kicsit örülök neki, mert ezzel a klubnak a létrehozatalával 
máris nagyobb gázt adtak, máris sokkal jobban promózzátok az edzéseiteket, sokkal több 
menedzseri megnyilvánulást látok, ahogy bent voltam az edzéseken, bár nem voltál ott, de 
beszéltem az edződdel, ő is nagyon lelkes, ő is látja azokat a hibákat, amelyek vannak neki is, 
elmondtam ezeket, hogy erre figyelni kell, de hajrá, kell menni előrefele és hogyha a másik 
klub zavar téged, az egészséges rivalizálás szempontjából zavarjon. A kezdet kezdetén te se 
örültél volna 2005-ben, hogyha elkezd valaki más ócskázni, hogy te nem vagy elég jó edző, 
vagy éppen nem jó irányba viszed a klubot, adjunk időt, örülnék neki, ha előre fele menne, 
csak ezt a habitust vedd ki belőle, az irigységet, a rosszindulatot. Köszönöm szépen. 
 
Halász Gábor Unió Boksz Team elnök: Zsolti, úgy tudom voltatok lent edzést meglátogatni, 
nem tudom te, hogy jössz ahhoz, hogy egy sportoktatót, a Gyurit leminősítsed, hogy ő nem jól 
csinálja a munkáját, azért, mert háttal van. Figyelj Zsolt, hogyha terembe vagy és én ehhez a 
gyerekhez beszélek, valakinek háttal leszek. Nem tudsz mindig egy az egybe mindenkivel 
szemben lenni, ilyen nincsen, nem is értem komolyan. Én azt kérdeztem meg, te, mint 
sportember láttál már ökölvívó edzést kövön? Nincs ilyen, hívd fel az ökölvívó szövetséget és 
meséld el nekik, hogy hogy tartanak edzést. Nem a Gábort akarom kritizálni, de ez nonszensz 
dolog, nem normális, olyan balesetveszélyes, hogy tragédia történhet ebből. Nekem volt olyan 
boxoló ismerősöm, aki megütötte a gyereket, kint az utcán és nem az ütéstől fog meghalni, 
attól, hogy leesik és a kőbe beüti a fejét. 
 
Murvai Árpád elnök: Köszi Gábor. 
 



 
  0628jkv 

27 

Móra Viktória képviselő, tag: Ezt szerettem volna én is mondani megjegyzésként, én sem úgy 
vettem ki Gábor szavait, mintha kritizálta volna a másik edzőt, hanem számomra egy kőpadló 
egy ökölvívó edzésen elképzelhetetlen, nem is értem. Elesik valaki, most én nem értek hozzá, 
bocsánat. 
 
Murvai Árpád elnök: Köszönjük Gábor további jó munkát és jó nyarat, viszontlátásra. 
 
10.napirendi pont: 
Interpellációkra adott válasz megbeszélése 
(szóbeli) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök  
 
Murvai Árpád elnök: Henin és rajtam kívül dolgozott-e valaki az interpellációkkal és a rá 
adott válasszal? Heni kicserélte velem a gondolatait, én is elküldtem neki. Az a 
javaslatom, hogy ezt a napirendi pontot úgy zárjuk le, hogy megkérjük a mostani 
közgyűlést, hogy adjon nekünk még időt a vélemények, látások, meglátások, esetleg 
újabb dokumentumok átnézése okán a következő közgyűlésig, mert talán akkor 
pontosabbak leszünk, én dolgoztam vele, le tudnám zárni most, de az nem lenne kerek.  
 
Mácsik Henrietta elhagyta a termet, jelen van 3 fő bizottsági tag, a bizottság 

határozatképes. 

 
Murvai Árpád elnök: Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze.  
 
A bizottság 3 igen szavazattal egyetértett a határidő hosszabbításra vonatkozó 
kérelem benyújtásával. 
 
Murvai Árpád elnök: Köszönöm szépen mindenkinek a részvételt. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az elnök a nyilvános ülést 15 óra 17 perckor 
berekeszti.  
 
 

 
Mácsik Henrietta                   

        jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
 
 
Készítette: 

     dr. Gyulay Soma 
jegyzőkönyvvezető 

 
 
 

Murvai Árpád 
elnök 

 

 

Ellenjegyezte: 
           dr. Biró Gyula 

           aljegyző 


